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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
     

 

Paragrafer §§ 1-11 

Sammanträdesprotokoll 
Rubrik Munkedals Bostäder AB 

Plats och tid Stationsvägen 5, 29 april 2025 kl. 13:00-15:20 

Ajourneringar 14:28-14:39 

Beslutande Per-Arne Brink (S), vice ordförande 
Terje Skaarnes (SD) §§ 1-3, 8 
Karl-Anders Andersson (C) ersätter Terje Skaarnes (SD) §§ 4-7, 9-11 
Jan Petersson (SD) 
Mikael Kettil (S) 
Marcus Wennergren (SD) ersätter Lars Östman (M) 
 
 

Ej tjänstgörande 
ersättare 
 

Karl-Anders Andersson (C) §§ 1-3, 8 
 
 

Övriga 
närvarande 
 

David Olofsson, VD 
Mikael Silvstrand, ekonom 
Lovisa Zetterberg, nämndsekreterare 
 

Justerare Marcus Wennergren (SD) 
 

Justering sker Digital justering, 2025-05-12 

 
Underskrifter 

 
 

 

 

 

VD Digital justering  
 David Olofsson  

Ordförande Digital justering  
 Per-Arne Brink (S)  

Justerare Digital justering  
 Marcus Wennergren (SD)  

Sekreterare Digital justering  
 Lovisa Zetterberg 
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§ 1 Öppnande av möte 

Ordförande öppnar mötet. 

 

§ 2 Val av justerare 

Marcus Wennergren (SD) väljs till justerare. 

  

§ 3 Dagordning 

Dagordningen godkänns med ändringen att § 8 Pågående projekt tas direkt 
efter § 3 Dagordning. 

 

§ 4 Ledning, organisation, personal 

VD ger en lägesbild över den pågående löneprocessen. 

 

§ 5 Uthyrning/omförhandling/uppsägning/vakans 

Hyresavtalen med Munhälsan och Swedbank är uppsagda för omförhandling. 
Avtalen löper ut 2025-11-30 respektive 2025-12-31. 

 

Lägenhetsbesiktningar genomförda tillsammans med Munkedals kommun. VD 
ger återkoppling gällande status och skick på de lägenheter som hyrs av 
Munkedals kommuns välfärdsförvaltning. Munkedals Bostäder önskar att 
parterna kommer överens om tydligare och jämnare hyresförhållanden både 
juridiskt och ekonomiskt. Olika typer av avtal diskuteras och vad dessa bör 
innehålla. 

Beslut: VD tillsammans med presidiet tar kontakt med förvaltningschef för 
välfärdsförvaltningen för att framföra en muntlig framställan i syfte att finna 
ett bättre hyresförhållande mellan Munkedals kommuns välfärdsförvaltning 
och Munkedals Bostäder. 

 

Vakansrapporter gås igenom enligt rutin. 

 

§ 6 Ekonomi 

Munkedals Bostäders ekonom presenterar sitt utlåtande angående ROT-
projektet på Brudås, nyproduktion på Vadholmen, ränterisk och 
långtidssimulering. Vikande efterfrågan/befolkningsutveckling, stora 
underhållsskulder och ökande räntekostnader beskrivs vara några anledningar 
som är viktiga att ha i beaktning inför nya investeringar. En dialog förs kring 
nuvarande ekonomiskt läge, anledningar bakom detta samt de ekonomiska 
framtidsvisionerna. 
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Beslut: styrelsen ger i uppdrag till VD och ekonomiansvarig att ta kontakt 
med Munkedals kommuns ekonomichef för att diskutera nuvarande 
ekonomiska läge och värdering efter ROT-projektet på Brudås. Återrapport till 
styrelsen ska ske när detta är gjort.  

 

VD redovisar och går igenom utlåtande från revisionen och ger svar på de 
punkter som kom i samband med detta. 

 

§ 7 Förvaltning 

Munkedals Bostäder önskar att styrelsen fattar ett beslut beträffande att få 
direktupphandla och köpa in en ”marknadsresurs” i syfte att stärka 
varumärket, bidra till och förenkla uthyrning etcetera. 

Beslut: styrelsen ger VD i uppdrag att direktupphandla en extern konsult i 
syfte att stärka Munkedals Bostäders varumärke i kommunikationsärenden. 

 

Storstädning och utearbeten genomförda med bra resultat. Nivån 
upprätthålls. 

 

Trygghetsskapande arbete och åtgärder fortsätter. 

 

§ 8 Pågående projekt 

Angående ROT-projektet på Brudås är ett platsbesök inbokat 30 april för att 
genomföra lägenhetsbesiktningar med provtagning av asbest bland annat.  

Ett hyresgästmöte är inbokat den 20 maj som kommer att genomföras 
husvis. 

VD och ekonom redovisar betalplanen avseende ROT-projektet för styrelsen. 

 

Från och med v. 18 till och med v. 33 kommer underhållsarbeten att pågå på 
Torgvägen och Dinglevägen i Hedekas. En synpunkt från Bohusläns museum 
angående bevarandevärt hus behöver hanteras vilket kan innebära en 
försening i arbetet. 

 

Fyra fastigheter i Hedekas säljs och tillträds efter sommaren 2025. 

 

Arbete med nytt utkast på projekt inom område Vadholmen pågår. Budget på 
50-100tkr avsatt för enklare förstudie och visualisering. 

VD visar skisser och förslag på bland annat placering av och antal huskroppar 
samt våningsantal. En dialog förs kring vart huskropparna ska placeras, 
hantering av de geologiska förutsättningarna och fördelning av storlek på 
lägenheterna.  
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Under styrelsemötet 26 mars 2025 fattades det beslut om att ett möte ska 
bokas in med kommunstyrelsens presidium för fortsatt dialog och förankring 
avseende Vadholmen. Detta möte har ännu inte ägt rum. 

 

§ 9 Kommande möten 

Styrelsemöte och årsstämma 20 maj. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 11 Mötet avslutas 

Mötet avslutas. 

 


